
Delegat Staša Košarac uputio je sljedeće pitanje Ministarstvu vanjskih poslova BiH: 

  „ Koje je aktivnosti i radnje preduzelo Ministarstvo vanjskih poslova BiH kako bi se 

u tom ministarstvu u potpunosti provodio Zakon o zaštiti tajnih podataka BiH? 

  Napominjem da je, nakon inspekcijskog nadzora nadležnog organa pri Ministarstvu 

sigurnosti BiH i nadzorne posjete Zajedničke komisije za nadzor nad radom OSABiH, 

nadležni organ Sektora za zaštitu tajnih podataka (DSO) konstatirao da se u Ministarstvu 

vanjskih poslova BiH ne provodi u potpunosti Zakon o zaštiti tajnih podataka BiH.“ 

 


